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Dogajanje okoli Telekoma

TV SLOVENIJA 1, 04.06.2015, DNEVNIK, 19.00

DEJAN LADIKA: Že ves dan zvonijo telefoni ob pričakovanju končne odločitve o prodaji Telekoma. Odločitev
bo menda po vseh pretresih sprejeta še nocoj. Prodajo Telekoma britanskemu skladu Cinven je sinoči
že odobrila uprava Slovenskega državnega holdinga. Zdaj o tem razpravljajo še nadzorniki SDH. Pred
sedežem SDH dogajanje spremlja Florjan Zupan. Je odločitev že znana?
FLORJAN ZUPAN: Ja, dober dan. Odločitev torej še ni sprejeta. Seja nadzornikov se je začela ob 17.00 in
še traja. Kot rečeno, pa je uprava sinoči potrdila prodajo Cinvena, neuradno za 130 evrov, kar pomeni, da
je Telekom vreden 850 milijonov približno. 110 evrov skupaj z dividendo bi dali Britanci takoj, 20 evrov
pa odvisno od tožb in poslovanja. O usodi Telekoma prav zdaj odloča 7 nadzornikov oziroma, če smo
bolj natančni, eden naj bi se izločil zaradi sodelovanja v postopku, vsi nadzorniki pa so še iz časov vlade
Alenke Bratušek pravzaprav, na sejo pa sta, kot rečeno, prišla, tudi državni sekretar Metod Dragonja in
gospodarski minister Zdravko Počivalšek.
LADIKA: Kaj pomeni njuna prisotnost?
ZUPAN: Pravzaprav ne veliko, Dragonja in Počivalšek sta lahko pravzaprav navzoča na vseh sejah
nadzornega sveta SDH, vendar pa ne smeta glasovati. Kako se bodo nadzorniki odločili, pa je seveda
povsem negotovo. Če podprejo upravo, potem bo Telekom prodan, če pa se ne odločijo, potem bo o tem
morala odločiti vlada.
LADIKA: In kako bi lahko torej vlada odločala?
ZUPAN: Vlada pravzaprav lahko odloči kot skupščina, vendar pa časa zmanjkuje, Cinven, kot je znano, je
namerava, namerava počakati le še do 10 junija, torej do srede, prva redna seja vlade pa bo najpozneje v
četrtek, torej dan kasneje, lahko pa odloči vlada na izredni ali korespondenčni seji, vse bo še torej odvisno
za zdaj kot rečeno, odločitve še ni. Sejo bomo spremljali še naprej, toliko za zdaj, verjetno bo več znanega
v Odmevih, toliko pa za zdaj izpred sedeža SDH tukaj v Ljubljani.
LADIKA: Hvala. Napeto je tudi v politiki. Koalicija je čedalje bolj razdeljena, koalicijske stranke se ne
strinjajo niti o sami prodaji Telekoma, niti o tem, kdo naj o prodaji odloča. SMC in DeSUS zahtevata, da
odločitev sprejme SDH, Socialni demokrati pa pričakujejo odločanje v vladi, saj menijo, da britanski sklad
ni strateški partner.
TEA ŠAVOR: Vrh koalicije ne prinese zbližanja med vladnimi strankami, vsak na svojem bregu namreč
vztrajajo:
SIMONA KUSTEC LIPICER (vodja poslanske skupine SMC): V sedanjem procesu je polna zakonska
pristojnost na strani in odločitev na strani SDH.
ŠAVOR: Brez prelaganja odgovornosti?
KUSTEC LIPICER: To je odločitev SDH.
ŠAVOR: Na enakem stališču stojijo v DeSUS, ki prodajo podpira, a s predpostavko, da se Telekom proda
strateškemu kupcu. Torej je strateški Cinven ali ni?
FRANC JURŠA (vodja poslanske skupine DeSUS): Tega odgovora danes nismo mogli dobiti.
ŠAVOR: Prodaja Telekoma bi pomenila velik poraz za Socialne demokrate, ki ves čas ponavljajo, Cinven
ni strateški partner in da je cena za delnico prenizka. Je možnost tudi, da zapustite koalicijo?
DEJAN ŽIDAN (predsednik SD): To dovolite, da sporočimo takrat, v politiki sem se naučil, da govoriti tri,
štiri korake naprej, ni korektno.
ŠAVOR: In ko vladno ulico zapustijo predstavniki strank koalicije, na prizorišče stopijo ministri. Med temi
pa ni prvaka DeSUS Karla Erjavca in Dejana Židana, ki imata obveznosti v tujini. Prvi, ki zapusti napeto
ozračje na vladi, je državni sekretar Metod Dragonja, ki glede na dosedanje izkušnje pravi:

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.



TV Slovenija 1, Dnevnik 04. 06. 2015
Doseg / Reach: 174.000
Država / Country: Slovenija
Čas / Time: 19:00
Trajanje / Duration: 7 min 2

METOD DRAGONJA (državni sekretar v kabinetu predsednika vlade): Mislim, da bo SDH odločil.
ŠAVOR: Do končne odločitve pa, po njegovo, danes ni pričakovati. Glavna tema vlade je tudi informacija
ministra Mramorja o postopku prodaje Telekoma, ki je zaupna, Socialnih demokratov pa ne prepriča.
ŠAVOR: Vas ta informacija ni prepričala o strateškosti Cinvena.
ANJA KOPAČ MRAK (ministrica za delo): Mene osebno ne.
ŠAVOR: Da je informacija dala odgovore na vsa vprašanja, ki so še ostala odprta, je prepričan minister za
javno upravo Boris Koprivnikar. Je vse v redu s postopkom prodaje ali ne?
BORIS KOPRIVNIKAR (SMC): Nismo opazili nobenih težav, postopek prodaje je pregleden, odgovori so bili
jasni.
ŠAVOR: Brez odgovorov na vprašanja pa je sejo vlado zapustil finančni minister Dušan Mramor.
LADIKA: Prav zdaj v Ljubljani poteka tudi javna tribuna vladajoče stranke ob prvi obletnici SMC. Tea Šavor,
je premier Cerar komentiral dogajanje v zvezi s Telekomom, privatizacija je bila za vsako vlado velika
preizkušnja?
ŠAVOR: Predsednik vlade se danes na dogajanje okoli prodaje Telekoma tukaj ob robu prve obletnice
ustanovitve stranke ni želel odzvati, češ, da je postopek prodaje še vedno v teku. Je pa že večkrat dejal,
da naj o tem, ali Telekom prodati ali ne, odloča izključno SDH. V njem so namreč ljudje, ki so za to
poklicani in imajo tudi vse potrebne informacije in poznajo tudi vse vidike morebitnega posla. Tako da
očitno predsednik vlade na teh stališčih vztraja, več pa naj bi povedal, ko bo postopek prodaje zaključen
oziroma, ko bo svoje povedal tudi nadzorni svet SDH.
LADIKA: Hvala. Nasprotniki privatizacije pa so se danes zbrali kar pred vlado. Kljub zagotovilom
Slovenskega državnega holdinga in pristojnih ministrstev, da bodo upoštevali njihove pripombe, ki so jih
v torek sporočili v državnem zboru, so presenečeno ugotavljali, da se prodaja neovirano nadaljuje.
MARKO ŠTOR: Pripadniki Združene levice, sindikalisti in tudi predstavniki nekaterih civilnih iniciativ so
takoj po koncu seje vlade še enkrat predstavili svoje argumente, zakaj bi moral Telekom ostati v lasti
države.
LUKA MESEC (ZL): Privatizacija strateškega podjetja, kot je Telekom, je nesprejemljiva in ohranitev tega
podjetja v državni lasti bi morala biti prioriteta vsake vlade, ki želi biti vsaj približno odgovorna svojim
državljanom. Posebej pa se Telekoma ne bi smelo prodajati na način in po ceni, kot se to dogaja zdaj.
LADIKA: Sindikati se bojijo predvsem izgube velikega števila delovnih mest.
DUŠAN SEMOLIČ (Zveza svobodnih sindikatov Slovenije): Ni kupnine, ki opravičuje ta proces, kajti v tem
procesu vedno praviloma praviloma so največji poraženci delavci in delavke.
BRANIMIR ŠTRUKELJ (SVIZ): Pravice delavcev so bile tisto, na kar država v postopku prodaje sploh ni
pomislila in je na nek način delala bolj v dobro kupca, za razliko od tega, kako dela to recimo Hrvaška.
TEA JARC (Sindikat Mladi Plus): Če spodbujamo privatizacijo, torej stremimo samo k dobičku, k tako rekoč
optimizaciji delovnih procesov, ki pa so vezani seveda samo na kapital.
LADIKA: Slabo, da jo bodo odnesli tudi mali delničarji.
DR. PETER GLAVIČ (Civilna iniciativa izbrisani mali delničarji NKBM): Gre za to, da so uspeli od zunaj uničiti
kapitalski trg in več domači ne bodo kupovali domačih podjetij, tudi skladi in zavarovalnice so odšli v
tujino, ker ne zaupajo več tej naši oblasti.
LADIKA: Nasprotniki privatizacije so napovedali, da bodo čez natanko ent eden, torej prihodnji četrtek
spet prišli pred vlado, takrat v precej večjem številu.

N
ar

oč
ni

k:
 V

SE
SL

O
VE

N
SK

O
 Z

D
R

U
ŽE

N
JE

 M
AL

IH
 D

EL
N

IČ
AR

JE
V

O
bj

av
e 

so
 n

am
en

je
ne

 in
te

rn
i u

po
ra

bi
 v

 s
kl

ad
u 

z 
od

lo
čb

am
i Z

AS
P 

in
 s

e 
br

ez
 s

og
la

sj
a 

im
et

ni
ka

 p
ra

vi
c 

ne
 s

m
ej

o 
pr

os
to

 ra
zm

no
že

va
ti 

in
 d

is
tri

bu
ira

ti!
Kl

ip
in

g 
d.

o.
o.

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji

Tema: mali delničarji
Tema: mali delničarji


	Dogajanje okoli Telekoma, TV Slovenija 1

